
IZVRŠNI SVET JE ŠTARTAL
Sprejeta je bila programska zasnova za gradnjo dveh osnovnih šol - Posebna pozornost
je veljala ljubljanskemu cestnemu omrežju - Stanovanjska gradnja, urbanizem,
trgovina in še kaj

Na prvi seji nove delegatske skupščine je bil izvoljen tudi izvršni
svet, ki je prevzel novo in pomembno odgovornost tako glede kvali-
tetnejšega dela upravnih organov kot delovanja novega skupščin-
skega sistema nasploh.

Poleg teh uskiajevaJnih funkcij pa ima izvršni svet tudi vrsto
širših, družbenopolitičnih in izvršiliuh nalog. Mednje nedvomno
spada odgovornost za stanje v občini, za izvajanje politike in izvrše-
vanje predpisov.

Ljubljane. Razprava je bila oslo-
Vsebina dela izvršnega sveta je

torej široka, kar seveda zahteva od
njegovih članov veliko odgovomost

/in prizadevnost, poglobljeno sezna-
:'njanje z mnogimi področju v naši
družbi.

Izvršni svet skupščine občine
Ljubljana Moste-Polje se je pivič
sestal tnaja meseca in v tem štiri-
mesečnem obdobju obravnaval zla-
sti tekoče naloge, ki so se nako-
pidile pred in med formiranjem no-
vega skupščinskega sistema.

. Za lažjo predstavo o širini in
obsegu njegovega dela naj nanizamo
nekatera področja in probleme, ki
jih je v tem času reševal.

Ze na prvi seji je Izvršni svet raz-
piavljal in potrdil piogramsko osno-
vo za gradnjo dveh novih osnovnih

•'šol, in sicer v novem Stepanjskem
naselju in v Novem Polju. Gtadnjo
teh dveh osnovnih šol narekuje in-
tenzivna stanovanjska gradnja, s
čimer se bo občutno povečalo šte-
vilo prebivalcev in seveda šolo-
obveznih otrok.

Veliko pozornost je izvršni sv:t
posvetil gradnji cest na območju

Ljubljane. Razprava je bila oslo-
njena na obširne elaborate o 104et-
nem programu za gradnjo, ki jih je
pripravil Ljubljanski urbanistični za-
vod. Podobna razprava je potekala
tudi o programu urejanja stavbnih
zemljišč na območju naše občine.
Izvršni svet je dodal k temu pro-
gramu več pripomb in predlogov, od
katerih je odvisen obstoječi in per-
spektivni razvoj posameznih ob-
močij v naši občini.

Izvršni svet je poglobljeno raz-
pravljal o projektu ,,Ljubljana
2000" in o poročilu revizijske ko-
misije, ki je kritično ocenila ta po-
membni projekt. O tem gradivu bo
izvršni svet še razpravljal po vsej ver-
jetnosti že letos, vsekakor pa pri-
hodnje leto, o njem bo piav tako
spregovorila tudi skupščina.

Izvršni svet se je na svojih sejah
srečal s sicer tazličnimi vprašanji, ki
pa imajo vsa isti imenovalec - sta-
novanjska problematika. V skopu te
problematike so bili med drugim na
dnevnem redu urbanistični načrt in
razvoj občine, načrtovanje stano-
vanjske gradnje, program urejanja
stavbnih zemljišč na območju naše

občine, pogoji in merila za ao-
deljevanje najemnih stanovanj, zgra-
jenih s sredstvi solidarnostnega sta-
novanjskega sklada in drugo.

Nadalje je izvršni svet sprejel
predlog odfoka o zaključnem ra-
čunu za leto 1973, skupaj s poro-
čilom o reviziji, ki jo je opravila
SDK, predloge sklepov zaključnih
računov občinskega cestnega sklada,
sklada za pospeševanje gostinstva,
obrti in tigovine ter sklada za po-
speševanje kmetijske proizvodnje za
leto 1973, predlog sklepa o po-
trditvi zaključnega računa davkov in
prispevkov v občini za leto 1973 in
vse te piedloge predložil skupščini v
sprejem.

Problematiko trgovine je izvršni
svet obravnaval celovito, po raz-
vitosti od leta 1969 dalje, ocenil tre-
nutno stanje in sprejel predloge
ukrepov, s katerimi bi kar naj-
uspešneje prispevali k izboljšanju
stanja.

Poleg teh na kratko opisanih na.-
log je izvršni svet ocenjeval polletno
realizacijo proračunskih dohodkov,
predlagal forrniranje delovnih orga-
nov odborov in komisij, ki bodo v
bodoče zlasti strokovno obravnavali
nekatera vprašanja iz pristojnosti
izvršnega sveta, in drugo.

Lahko trdimo, da si je izvršni svet
v tem štirimesečnem obdobju pri-
dobil veliko izkušenj in da bo nje-
govo delo v piihodnje še bolj funk-
cionalno, racionalno in usmerjeno v
tista vprašanja, ki življcnjsko zade-
vajo razvoj naše občine.


